
 
 
 
 
 
 
 

 
 

香港聯合交易所有限公司 
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司) 

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED 
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited) 

通告  CIRCULAR 

 
 

事項： 
 
Subject: 

2020 年 1 月 29 日為香港證券市場正常交易日 
 
29 January 2020 is a Normal Trading Day for Hong Kong Securities Market 

 
查詢： 
 
Enquiry: 
 

 
參與者一般查詢熱線1  (電話：2840 3626   電子郵箱：trd@hkex.com.hk) 
 
Participant General Enquiry Hotline1 (Tel : 2840 3626  E-mail : trd@hkex.com.hk) 
 

 

交易所參與者請注意，根據交易所規則第 501 條及期權交易規則附表五，交易所的交易在每個週日

進行（星期六及公眾假日除外）。因此，2020 年 1 月 29 日（星期三）為香港證券市場及股票期權

市場正常交易日。 

 

Exchange Participants are requested to note that trading on the Exchange is conducted on every 

weekday (excluding Saturdays and public holidays) in accordance with Rule 501 of the Rules of 

the Exchange and the Fifth Schedule of the Options Trading Rules.  On this basis, 29 Januanry 

2020 (Wednesday) is a normal trading day for Hong Kong Securities Market and Stock Options 

Market. 

 

 

 

市場科 

現貨交易 

高級副總裁 

麥寶璇 謹啟 
 
Olivia Mak 

Senior Vice President 

Cash Trading 

Markets Division 

                                                      

1所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請按此參閲香港交易所的私隱政策聲明。 

All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy 
Statement is available here. 

 
編號 

Ref. No.: CT/004/20 

 日期 
Date: 28/01/2020 
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